
   

 

Aan: College van B&W 
 

Van: Silvia Bruggenkamp  

 
Datum: 29 mei 2022 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

Betreft: Vervolgvragen begeleid-wonen complex aan de Geert Grootestraat 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

Hartelijk dank voor de beantwoording van onze vragen over de problematiek bij het begeleid-wonen complex aan de Geert Grootestraat.  Uit 

de beantwoording blijkt o.a. dat sprake is van een zorgwekkend beeld van soms vergaande overlast. Er kan niet gesproken worden van 

incidenten want er is sprake van een aanhoudende zorgwekkende situatie schrijft u. 

 

Dit stemt ons niet gerust en we hebben dan ook de volgende vervolgvragen:  

 

 

1. Vindt u dat u tijdig actie hebt ondernomen?  

2. Is op dit moment sprake van een toename van het aantal meldingen van onveilige situaties en overlast, is sprake van een afname of 

is de situatie gelijk gebleven?  

3. Er zijn kortere lijnen met de politie afgesproken schrijft u. Waarom is bij dit complex, waarvan u aangeeft op voorhand de 

kwetsbaarheid in beeld te hebben gehad, niet eerder sprake geweest van kortere lijnen met de politie? 

4. Hadden kortere lijnen met de politie, betere afspraken over het dagelijks toezicht en meer verbinding met de wijkagent niet van 

meet af aan onderdeel moeten zijn van de begeleiding van een project dat op voorhand als kwetsbaar is beschouwd?  

5. Had deze aanhoudende zorgwekkende situatie voorkomen kunnen worden door vooraf maatregelen te treffen in plaats van 

achteraf? 

6. Trekt u lessen uit deze gang van zaken? 

7. Zo ja: welke?  

 

 

 
Namens de fractie van Swollwacht     

 

Silvia Bruggenkamp       
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